

Title (en)

Adjustable display stand for disc-shaped objects.

Title (de)

Verstellbares Auslagegestell für discusförmige Gegenstände.

Title (fr)

Présentoir réglable pour objets discoides.

Publication

EP 0012783 A1 19800709 (FR)

Application

EP 78400268 A 19781229

Priority

- EP 78400268 A 19781229
- FR 7735859 A 19771129

Abstract (en)

The invention relates to special accessories for shops, stores or the like. The display stand intended to receive crockery consists of two elements: a lower element or plate (1) comprising stop means (4a, 5) disposed on the top of the plate according to straight lines perpendicular to the longitudinal axis of the plate and a stop (7) at the front, and an adjustable element (2) forming the stop means (10, 11, 13) capable of sliding on the plate and comprising catching means (15) interacting with complementary catching means (6) belonging to the plate (1). <IMAGE>

Abstract (fr)

L'invention concerne les accessoires spéciaux pour magasins, entrepôts ou similaires. Le présentoir destiné à recevoir de la vaisselle est constitué de deux éléments: un élément ou plateau inférieur (1) comportant des moyens d'arrêt (4a, 5) disposés à la partie supérieure du plateau selon des droites perpendiculaires à l'axe longitudinal du plateau et une butée (7) à l'avant, et une élément réglable (2) constituant les moyens de butée (10, 11, 13) susceptible de coulisser sur le plateau et comportant des moyens d'accrochage (15) coopérant avec des moyens d'accrochage complémentaires (6) appartenant au plateau (1).

IPC 1-7

A47F 7/00

IPC 8 full level

A47F 7/00 (2006.01)

CPC (source: EP)

A47F 7/0064 (2013.01)

Citation (search report)

- DE 273295 C
- [A] US 3282437 A 19661101 - HANSEN HENRY O

Cited by

US4592471A

Designated contracting state (EPC)

CH DE GB IT LU NL

DOCDB simple family (publication)

EP 0012783 A1 19800709

DOCDB simple family (application)

EP 78400268 A 19781229